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 Interpelacja 

                   

 

W sprawie nawierzchni Alei Najświętszej Maryi Panny  

 Zwracam się z interpelacją w sprawie nawierzchni Alei Najświętszej Maryi Panny, 
naszej wizytówki Miasta. W wielu miejscach w I i II Alei nawierzchnia drogi z kostki 
granitowej zapada się, tworząc nawierzchnię drogi wyboistą, kostka pęka i kruszy się pod 
wpływem ruchu samochodowego. Uszkodzenia takie mają miejsce zbyt szybko po dokonaniu 
remontu Al. NMP, dlatego natychmiast należy to naprawić. Składam interpelację 
w następujących tematach: 

Czy i kiedy planuje się naprawę Alei? 

W jaki sposób? Na ulicy Kilińskiego na kostkę granitową wylano asfalt. Czy tak będzie 
wyglądał remont nawierzchni Alei? 

 
 

Z poważaniem  

        

 

 

 

 


